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Ontwikkelgesprek 

Opleiding:  HBO-ICT 

 

Datum gesprek: 9 juli 2018 
 
 
 
 
Een vertegenwoordiging van de opleiding heeft met een vertegenwoordiging van het panel het 
ontwikkelgesprek gevoerd naar aanleiding van het beoordelingsrapport. Er is voortgeborduurd op de 
uitkomst van de visitatie in november 2017.  
   
Belangrijkste onderwerp van gesprek was de realisatie van de brede bachelor en de veranderkundige 
aanpak die gehanteerd wordt en de keuzes die daarin gemaakt zijn en gaan worden. In de aanpak van 
de Haagse is sneller resultaat te zien van de verbreding van de bachelor dan de aanpak die enkele 
andere hogescholen hebben gekozen. Het panel vraagt zich af hoever de ambitie van de hogeschool op 
gebied van internationalisering moet worden doorgetrokken in de opleiding. Alle ambities bij elkaar 
opgeteld is veel.  
 
Het was een prima gesprek, dat de uitkomsten gedeeld na de visitatie en in het beoordelingsrapport 
hebben bevestigd en uitgediept. Het heeft niet tot nadere inzichten, dan wel ontwikkelpunten geleid.  
 
 


